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R O M Â N I A 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI DERSCA 

J U D E c U L   B O T O Ş A N I 
cl.dersca@yahoo.com 

cod fiscal 3503660  Trezoreria Dorohoi tel 0231626110 fax 0231626130 
Primar  Cazacu Mihai 

 

_______________________________________________________________________ 

        Nr. 3.151 din 28.06.2024 
 

PROCES VERBAL  AL �EDIN�EI ORDINARE DIN DATA DE 24.05.2024 

  
Încheiat astăzi, 28.06.2024 în ședință ORDINAR� a Consiliului Local Dersca, Județul 

Botoșani, convocat prin Dispoziția nr. 185 din 21.06.2024 
 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară pentru data de 24.05.2024, ora 08:30, 
conform Dispoziției nr. 165 din 17.05.2024, a convocatorului înregistrat la nr. 2.500 din 17.05.2024 

și a invitațiilor din data de 17.05.2024, conform art. 133 alin. (2), lit. „a”, art. 134 alin. (1) lit. „a”, 
alin. (2) și alin. (3) lit. „b” din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.  

Proiectul ordinii de zi a ședinței Consiliului Local a fost adus la cunoștință locuitorilor 
Comunei Dersca prin afișare la sediul Primăriei și pe pagina de internet a instituției, în conformitate 
cu prevederile art. 135 alin. (4) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
Materialele înscrise pe proiectul ordinii de zi al ședinței ORDINARE, au fost puse la 

dispoziția consilierilor locali, odată cu convocatorul comunicat prin Notă telefonică (grup 
WhatsApp). 

În baza prezenței înregistrate de consilierii locali în evidența ținută de secretarul general al 
comunei sunt prezenți la ședință 13 consilieri locali din totalul de 13 consilieri locali în func�ie. 

Conform art. 139 alin. (4) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, adoptarea hotărârilor consiliului local se va face prin votul deschis al consilierilor 
locali prezenți la ședință. 

Votul deschis se exprimă prin ridicarea mâinii și prin semnarea tabelelor cu semnăturile 
consilierilor care au votat. Din partea executivului Primăriei Comunei Dersca este prezent la ședință 
domnul primar al comunei, Mihai CAZACU. 

 

Înainte de a supune la vot proiectul ordinii de zi, președintele de ședință Ionel 

AGRIGORCIOAIE a întrebat consiliul local dacă sunt intervenţii. 
 

Deoarece nu a fost nici o intervenție în ceea ce privește suplimentarea ordinii de zi, s-a 

prezentat proiectul ordinii de zi care, supus votului, s-a aprobat cu 13 voturi” pentru”, 0 voturi” 
împotrivă” �i 0” ab�ineri.” 
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PUNCTUL UNU AL ORDINII DE ZI 

Aprobarea procesului verbal al �edin�ei ordinare a Consiliului Local al comunei Dersca din 
data de 23.04.2024 
Dl. pre�edinte de �edin�ă dă cuvântul d-nei Valerica Lăcrămioara HRI�ULEAC pentru a citi procesul 

verbal al �edin�ei.. 

 

Dl. Pre�edinte de �edin�ă supune la vot procesul verbal în forma prezentată. 
Voturi - Pentru: 13 

Voturi - Împotriv�: 0 

Voturi - Ab�ineri: 0 

 

PUNCTUL DOI AL ORDINII DE ZI 

Proiect de hot�râre nr. 27 din 15.05.2024 privind acordarea dreptului de uz �i servitute în 
favoarea SC DELGAZ GRID SA pentru suprafa�a de teren de 308,7 mp, teren extravilan 
apar�inând domeniului public al comunei Dersca, reprezentând drumurile de exploatare DE 
596 �i DE 491, suprafa�ă aferentă montării cablului �i a stâlpilor proiectadi �i a suprafe�ei de 
9.960,0 m ocupată temporar pe timpul execu�iei 
 

Dl. pre�edinte de �edin�ă dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul de hotărâre. 
D-l primar – Pentru realizarea obiectivului buclare Dorohoi - Mihăileni cu Siret – Mihăileni, SC 

DELGAZ GRID SA a solicitat acordarea dreptului de uz și servitute pentru terenul pe unde se fac 
lucrările, astfel se va elimina disconfortul creat de întreruperile dese de energie electrică din zona 
noastră.  
Dl consilier Romanescu Fănică – nu cred că este legal să se dea cu titlu gratuit dreptul de folosință, 
unei societăți, 
 

Comisia 1 aviz: "Favorabil" 

Comisia 2 aviz: "Favorabil" 

Comisia 3 aviz: "Favorabil" 

 

Dl. Pre�edinte de �edin�ă supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată: 
Voturi - Pentru: 13 

Voturi - Împotriv�: 0  
Voturi - Ab�ineri: 0 

 

PUNCTUL TREI AL ORDINII DE ZI 

Proiect de hot�râre nr. 28 din 15.05.2024 privind începerea investi�iei „Modernizare �i extindere 
sistem de supraveghere video, în comuna Dersca, jude�ul Boto�ani”, proiect propus spre 
finan�are prin Buget Local 
Dl. pre�edinte de �edin�ă dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul de hotărâre. 
 
D-l primar – se dorește continuarea sistemului de supraveghere video în colaborare cu DIGI, printr -
un contract de furnizare serviciu internet, iar noi vom face investiția pe partea de dotări. Investiția va 
avea valoarea de 217.463,73 lei.  

D-l Male� Ionel – de ce aste atât de necesară această investiție? 
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D-l primar – neavând pază organizată la nivelul comunei, prin sistemul de supraveghere video va 
crește gradul de siguranță a locuitorilor. 
 
Comisia 1 aviz: "Favorabil" 

Comisia 2 aviz: "Favorabil" 

Comisia 3 aviz: "Favorabil" 

 

Dl. Pre�edinte de �edin�ă supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată: 
Voturi - Pentru: 11 

Voturi - Împotriv�: 1(Romanescu F�nic�) 
Voturi - Ab�ineri: 1 (Male� Ionel) 
 

PUNCTUL PATRU AL ORDINII DE ZI 

Proiect de hot�râre nr. 29 din 16.05.2024 privind aprobarea studiului de fezabilitate, 
documenta�iei de avizare a lucrărilor de interven�ii, devizului general actualizat �i a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investi�ii „Înfiin�are sistem centralizat de 
alimentare cu apă” în Comuna Dersca jude�ul Boto�ani 
Dl. pre�edinte de �edin�ă dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul de hotărâre. 
 

D-l primar – pentru a se putea depune proiectul cu apa, în această etapă trebuie aprobat studiul de 
fezabilitate, devizul general și indicatorii tehnică – economici.  

Dl consilier Romanescu Fănică – susțin punctul de vedere de la ședința anterioară, soluția nu este 
fezabilă, apa din puțuri forate nu poate susține o comunitate. Având în vedere că avem un puț de mare 
adâncime de 110 m, în care nu este apă. 
D - l consilier Leonte Paulică - Livi�or – atunci, care este soluția dumneavoastră? 

D-l consilier Romanescu Fănică – Consiliul județean ar trebui să vină cu soluția. 
D- l consilier Dumitra� Gheorghe - Dănu� – aveți un studiu real făcut care garantează că vom avea 
apă? 

D-l primar – există studiu făcut de către București. 
 

Comisia 1 aviz: "Favorabil" 

Comisia 2 aviz: "Favorabil" 

Comisia 3 aviz: "Favorabil" 

 

Dl. Pre�edinte de �edin�ă supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată: 
Voturi - Pentru: 13 

Voturi - Împotriv�: 0 

Voturi - Ab�ineri: 0 

 

PUNCTUL CINCI AL ORDINII DE ZI 

Proiect de hot�râre nr. 30 din 16.05.2024 privind aprobarea realizării obiectivului de investi�ii 
„Înfiin�area unui parc de joacă pentru copii” în localitatea Dersca, jude�ul Boto�ani 
Dl. pre�edinte de �edin�ă dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul de hotărâre. 
 

D-l primar – se are în vedere realizarea unui parc de joacă între stadion și dispensar, care va avea 6 
elemente de joacă. 
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D- l consilier Dumitra� Gheorghe - Dănu� – v-ați gândit la a pune în practică înființarea unui parc de 
agrement, cu piste de biciclete, cu teren de sport, cu parc de joacă? 

 

Comisia 1 aviz: "Favorabil" 

Comisia 2 aviz: "Favorabil" 

Comisia 3 aviz: "Favorabil" 

 

Dl. Pre�edinte de �edin�ă supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată: 
Voturi - Pentru: 13 

Voturi - Împotriv�: 0 

Voturi - Ab�ineri: 0 

 

PUNCTUL �ASE AL ORDINII DE ZI 

Proiect de hot�râre nr. 31 din 16.05.2024 privind alegerea pre�edintelui de �edin�ă pentru 
�edin�ele Consiliului Local al comunei Dersca din luna iunie, 2024 
Dl. pre�edinte de �edin�ă dă cuvântul d-nei secretare pentru a prezenta proiectul de hotărâre 

 

Pentru luna iunie va fi președinte de ședință dl. Badragan Vasilică. 
 

Comisia 1 aviz: "Favorabil" 

Comisia 2 aviz: "Favorabil" 

Comisia 3 aviz: "Favorabil" 

 

Dl. Pre�edinte de �edin�ă supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată: 
Voturi - Pentru: 13 

Voturi - Împotriv�: 0 

Voturi - Ab�ineri: 0 

 

Interpel�ri: 
Dl consilier Romanescu Fănică – revin cu solicitarea ca în ședințele viitoare să fie prezent dirigintele 
de șantier, pentru a prezenta cum sunt realizate lucrările la drum. 
 
Nemaifiind discuţii în cadrul şedinţei şi alte probleme de analizat nu mai sunt, iar punctele înscrise 
pe ordinea de zi au fost discutate, cu permisiunea domnilor consilieri, preşedintele de şedinţă Ionel 

AGRIGORCIOAIE  mulțumește tuturor pentru participare și declară închise lucrările şedinţei. 
 

 

 Pre�edinte de �edin�ă                                                       Secretarul general al comunei, 
   Ionel AGRIGORCIOAIE                                              Valerica -L�cr�mioara HRI�ULEAC 

 

 

 

 


